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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:545 SJ:s snabbtåg Borås–Stockholm 

Sedan snart fyra år tillbaka har SJ kört snabbtåg mellan Borås och Stockholm. 
Det har gått ett tåg på morgonen mot Stockholm och ett tåg tillbaka till Borås 
på eftermiddagen. När snabbtågen infördes i början av 1990-talet körde SJ även 
då snabbtåg mellan Borås och Stockholm, men det togs bort.

När detta tåg infördes igen kom Sveriges huvudstad närmare Borås och 
Sjuhärad. För näringsliv och invånare i Sjuhärad blev det enkelt att ta sig fram 
och tillbaka till Stockholm. Oavsett om du åker över dagen, ska på en weekend 
eller veckopendlar.

Staten genom SJ försämrar nu för hela Sjuhärad när detta tåg dras in. SJ:s 
förklaring är att när järnvägen mellan Göteborg och Alingsås ska renoveras 
behöver fler tåg förlängas och gå mellan Göteborg och Stockholm, alltså två tåg 
ihop med färre avgångar. SJ hänvisar också till att man kan ta sig från Borås till 
Göteborg och ta tåget därifrån i stället. Men det är inte bara boråsare som ska ta 
sig till tåget. Det är stora delar av Sjuhärad som nu drabbas och då behöver ta 
sig någon annanstans för att komma på snabbtåget till Stockholm.

Varför inte låta tåget fortsatt gå från Borås, så att man slipper köra in alla till 
Göteborg först? Argumenten går inte ihop. 

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson blir därför:

 

Avser statsrådet att verka för att SJ fortsatt ska köra snabbtåg från Borås till 
Stockholm?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-05
Besvaras senast
2024-12-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


